
Τα γεγονότα που ανέφερε το Αξιότιµο Μέλος του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου εξετάστηκαν από την Επιτροπή. Στη
συνέχεια, η Επιτροπή απέστειλε επιστολή στις ισπανικές αρχές προκειµένου να ζητήσει περαιτέρω πληροφορίες
σχετικά µε την υπόθεση. Η Επιτροπή θα εξασφαλίσει ότι οι διατάξεις της ανωτέρω οδηγίας του Συµβουλίου θα
ληφθούν υπόψη από τις ισπανικές αρχές.

Μόλις η Επιτροπή λάβει απόφαση επί της υπόθεσης, θα ενηµερωθεί δεόντως ο καταγγέλλων.

(2002/C 277 E/251) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1584/02
υποβολή: Glyn Ford (PSE) προς την Επιτροπή

(4 Ιουνίου 2002)

Θέµα: Υπηρεσία διακοµιδής µε ασθενοφόρο

Αναφέροµαι στους νέους κανονισµούς της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Τυποποίησης, όπως είναι Ιατρικά οχήµατα και ο
εξοπλισµός τους- ασθενοφόρα οχήµατα και Προδιαγραφές για φορεία και λοιπά εξαρτήµατα φροντίδας ασθενών
που χρησιµοποιούνται σε ασθενοφόρα οχήµατα οι οποίοι θα ισχύσουν από τις 6 Ιουνίου 2002, και τα επιπλέον
χρήµατα που πρέπει να δαπανηθούν, κατά συνέπεια για να µπορούν όλα τα ασθενοφόρα να πληρούν τις
απαιτήσεις της Επιτροπής. Συµφωνεί η Επιτροπή ότι στις περιοχές που οι κατασκευαστές δεν µπορούν να
παράγουν οχήµατα πλήρως σύµφωνα µε τους κανονισµούς της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Τυποποίησης και όπου οι
τοπικοί οικονοµικοί φορείς της Εθνικής Υπηρεσίας Υγείας µπορούν να τα αγοράσουν µόνο από το εξωτερικό µε
πολύ υψηλότερο κόστος (78 000 £ εν αντιδιαστολή προς 62 000 £), η διαδικασία γίνεται υπέρµετρα δύσκολη,
ακριβή και τεχνική; ∆εν συµφωνεί επίσης ότι στην περίπτωση της Μεγάλης Βρετανίας η σύµβαση της Εθνικής
Υπηρεσίας Υγείας για προµήθεια ασθενοφόρων «Εθνική Σύµβαση για Οχήµατα και Μετατροπές στην Κατασκευή
Αµαξωµάτων», η οποία µολονότι δεν τηρεί τους νέους κανονισµούς σε τελική ανάλυση βελτιώνει τα επίπεδα
ποιότητας και ασφαλείας, είναι επαρκής;

Απάντηση του κ. Liikanen εξ ονόµατος της Επιτροπής

(9 Ιουλίου 2002)

Σύµφωνα µε την οδηγία 93/42/ΕΟΚ, της 14ης Ιουνίου 1993, περί των ιατροτεχνολογικών προϊόντων (1), οι
κατασκευαστές οφείλουν να δηλώνουν την πιστότητα των προϊόντων τους προς τις ουσιώδεις απαιτήσεις της εν
λόγω οδηγίας, και όχι την πιστότητα προς τα ευρωπαϊκά πρότυπα. Η χρήση των προτύπων αποτελεί έναν µόνο
από τους πιθανούς τρόπους συµµόρφωσης µε τις απαιτήσεις της οδηγίας. Τα αναφερόµενα πρότυπα της
Ευρωπαϊκής Επιτροπής Τυποποίησης εφαρµόζονται από όλους τους εθνικούς φορείς προτύπων, συµπεριλαµβα-
νοµένου του British Standards Institute (BSI) στο Ηνωµένο Βασίλειο, που τα δηµοσίευσε ως πρότυπα BSI: BS
EN 1789:1999 (Ιατρικά οχήµατα και ο εξοπλισµός τους < ασθενοφόρα οχήµατα) και BS EN 1865:1999
(Προδιαγραφές για φορεία και λοιπά εξαρτήµατα φροντίδας ασθενών που χρησιµοποιούνται σε ασθενοφόρα
οχήµατα).

Η Επιτροπή δεν έχει λόγους να πιστεύει ότι οι συµβάσεις της Εθνικής Υπηρεσίας Υγείας, ακόµη και στην
περίπτωση που διαφέρουν από τα προαναφερόµενα πρότυπα, δεν συνάδουν µε τον κανονισµό περί των
ιατροτεχνολογικών προϊόντων 1994 για τη µεταφορά της οδηγίας 93/42/ΕΟΚ.

(1) ΕΕ L 169 της 12.7.1993.

(2002/C 277 E/252) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1604/02
υποβολή: Chris Davies (ELDR) προς την Επιτροπή

(5 Ιουνίου 2002)

Θέµα: Χερσόνησος Ακάµας Κύπρος

Μπορεί η Επιτροπή να επιβεβαιώσει πως στις διαπραγµατεύσεις προσχώρησης µε την Κυβέρνηση της Κυπριακής
∆ηµοκρατίας που ανεµένεται να έχουν ολοκληρωθεί εγκαίρως για το Συµβούλιο της Κοπεγχάγης, εξακολουθεί να
υποστηρίζει, όπως διευκρίνησε η Επίτροπος κ. Wallström τον Ιούνιο του 2000, ότι ΌΛΕΣ οι νέες επενδύσεις θα
πρέπει να είναι σύµφωνες µε το περιβαλλοντικό κεκτηµένο και πιό συγκεκριµένα, τα µέτρα που θα µπορούσαν να
οδηγήσουν σε περιβαλλοντική αλλοίωση περιοχών, όπως της χερσονήσου του Ακάµα, που έχει προταθεί για
ένταξη στο δίκτυο «Natura 2000», θα πρέπει να αποφευγχθούν;
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Πότε αναµένει να λάβει η Επιτροπή τις προτάσεις για τον καθορισµό των περιοχών Natura 2000 από την Κύπρο
και µπορεί η αρµόδια Επίτροπος να διαβεβαιώσει πως εάν αυτές οι προτάσεις δεν καλύπτουν µια έκταση τόσο
µεγάλη, ώστε να διαφυλαχτεί όλη η ποικιλότητα της χλωρίδας και πανίδας της νήσου, τότε θα πρέπει να
επιστραφούν στην Κύπρο για επανεξέταση;

Γνωρίζει η Επιτροπή τις µεγάλες προσδοκίες, ότι η κυβέρνηση της Κύπρου έχει σκοπό να προτείνει µια µόνο
περιορισµένη έκταση της χερσονήσου του Ακάµα για να συµπεριληφθεί στο δίκτυο Natura 2000, παρά τις
συστάσεις των συµβούλων της πως θα έπρεπε να συµπεριληφθεί µια µεγαλύτερη έκταση, και ότι η κυβέρνηση
προτίθεται να εγκρίνει την εκτέλεση διαφόρων κατασκευαστικών προγραµµάτων που σχετίζονται µε τον τουρισµό
σε µια περιοχή η υπαγωγή της οποίας στο δίκτυο Natura 2000 είναι αντικείµενο διαµάχης; Έχει επίσης προταθεί
να επιτραπεί η ανάπτυξη στη περιοχή πρίν κατατεθεί οποιαδήποτε πρόταση για το Natura 2000.

Τί µέτρα θα λάβει η Επιτροπή για να αποφευγχθεί η ανάπτυξη στην περιοχή Ακάµα είτε πριν την κατάθεση των
προτάσεων για το Natura 2000 είτε την ενδιάµεση περίοδο µεταξύ της κατάθεσης και της επακόλουθης εξέτασης
τους και της οριστικής έγκρισης από την Επιτροπή;

Απάντηση της κας Wallström εξ ονόµατος της Επιτροπής

(12 Ιουλίου 2002)

Η Επιτροπή είναι σε θέση να επιβεβαιώσει ότι στο πλαίσιο των διαπραγµατεύσεων προσχώρησης µε τις αρχές της
Κύπρου συνέχισε να εφιστά την προσοχή ότι όλες οι νέες επενδύσεις θα πρέπει να πληρούν το κοινοτικό
κεκτηµένο στον περιβαλλοντικό τοµέα. Η Επιτροπή επέµεινε επίσης ότι δεν θα πρέπει να τεθούν σε κίνδυνο από
οποιαδήποτε εν εξελίξει ή µελλοντική ανάπτυξη περιοχές που είναι πιθανόν να προταθούν για να συµπεριληφθούν
στο δίκτυο Natura 2000.

Η Κύπρος πρόκειται να υποβάλει επισήµως τις προτάσεις της για περιοχές του δικτύου Natura 2000 µέχρι την
ηµεροµηνία ένταξής της στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Η δηµόσια διαβούλευση σχετικά µε τις προτάσεις είναι επί του
παρόντος εν εξελίξει και η Επιτροπή κατανοεί ότι σηµειώθηκαν ισχυρές αντιδράσεις από το κοινό εν προκειµένω.
Η Επιτροπή θα εξετάσει εκ του σύνεγγυς αυτές τις προτάσεις και θα λάβει τα κατάλληλα µέτρα για να
αντιµετωπίσει οποιεσδήποτε ελλείψεις ή παραλείψεις.

Η Επιτροπή γνωρίζει ότι υπάρχουν πολλές διεκδικήσεις σχετικά µε προγραµµατιζόµενες ενέργειες στην χερσόνησο
του Ακάµα, αλλά δεν έχει ακόµη ενηµερωθεί σχετικά µε οποιεσδήποτε οριστικές αποφάσεις που λήφθηκαν. Οι
τυχόν ενέργειες της Επιτροπής κατά την προενταξιακή περίοδο θα εξαρτηθούν από τον ακριβή χαρακτήρα
οποιασδήποτε απόφασης που θα λάβουν οι κυπριακές αρχές.

(2002/C 277 E/253) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-1628/02

υποβολή: Minerva Malliori (PSE) προς την Επιτροπή

(3 Ιουνίου 2002)

Θέµα: Τοξική ουσία σε τρόφιµα

Αποτελέσµατα από πρόσφατες έρευνες σουηδών επιστηµόνων, αλλά και της Βρετανικής Υπηρεσίας Τροφίµων,
κατέδειξαν την παρουσία της ιδιαίτερα τοξικής, ύποπτης για γονιδιακές µεταλλάξεις, ουσίας ακρυλαµίδιο σε
έτοιµα τρόφιµα που κυκλοφορούν στην αγορά και καταναλώνονται ευρέως.

Με βάση τα ανωτέρω καθώς επίσης και την Αρχή της Προφύλαξης ερωτάται η Ευρωπαϊκή Επιτροπή αν είναι
ενήµερη για το θέµα που έχει προκύψει, για την αξιοπιστία των ευρηµάτων και αν προτίθεται να λάβει µέτρα προς
τη σωστή κατεύθυνση όπως π.χ. τη διερεύνηση για την ύπαρξη της ουσίας στα τρόφιµα και την υποχρεωτική
αναγραφή στην ετικέτα.
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